
Hodnocení bakalářského studijního programu: 

Vzhledem k mému nynějšímu povolání hodnotím bakalářské studium kladně, a to z několika 

důvodů. Prvním důvodem jsou zákony, které se v bakalářském studijním programu vyučují. Jedná se 

například o zákon o PČR anebo zákon o služebním poměru či zákon o IZS. Dalším důvodem je vstřícnost 

vyučujících ke studentům. Kdykoliv jsem měl nějaký problém, mohl jsem se na vyučujícího obrátit. 

Mohlo se jednat o nepochopení dané problematiky anebo jiné problémy. Pro vyučující jsme nebyli jen 

čísla, ale reální lidé. Dále jsou nutné zmínit časté prezentace, které pomohou člověku (zvlášť policistovi) 

s prezentací sama sebe i zlepšení komunikačních dovedností celkově. Bakalářský studijní program mě 

úplně nepřipravil na práci u PČR, což také nebylo jeho účelem, ale poskytl mně nástroje a vědomosti, 

které mohu při výkonu služby využívat. 

Hodnocení magisterského studijního programu: 

 Hodnocení magisterského studijního programu je pro mne trochu obtížnější. Z hlediska 

pracovního mně zlepšil vyjadřovací schopnosti pomocí častých prezentací. Dále mně zlepšil i psané 

vyjadřování. Avšak jsem dosud moc nevyužil nabyté vědomosti z magisterského studijního programu. 

Z pohledu studenta hodnotím studijní program pozitivně. Vyučující nás nebrali jako čísla, ale jako lidi. 

Aktivně nám pomáhali se studijními problémy. Co se týká trhu práce, tak nemohu posoudit, protože 

jsem se hned hlásil k Policii ČR.  
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